
 

Kolejní rada 
 Koleje a Menza, Česká Zemědělská Univerzita v Praze 6 – Suchdol 

 

 

    

V Praze dne 27. 3. 2013 

Zápis 

ze dne 27. 3. 2013 
 

 

Přítomni: Michal Hladík, Šimon Jandl, Vojtěch Kubečka, Šimon Vlásenko, Dalibor Mondek, 

Zlata Holečková, Andrea Formánková 

(Helena Müllerová omluvena) 

Hosté: Jana Rácová (ředitelka KaM), Aleš Hanč, Tomáš Hodek, Jitka Krykorková, 

Lucie Dragounová, Šárka Tichá, Monika Nováková, Josef Košátko, Denisa Kujanová, Karel Harnisch, 

Tomáš Zedímek, Michal Jiráň, David Jašek, Martin Štrobl, Martin Dušánek, Michal Najman, 

Jana Vašátková, Pavlína Honcová, Monika Zemanová, Martina Šitinová, Anna Tvrdíková, 

Miloš Möhwald 

Zasedání vedl: Michal Hladík 

 

 

Program: 

- Schválení zápisu minulého zasedání 

- Informace ke Kolejnímu řádu a Volebnímu a jednacímu řádu KR 

- Žádost o ubytování 

- Hudební místnost 

- Pilotní projekt sběru a zpracování bioodpadu v prostředí studentských kolejí prostřednictvím 

komunitního kompostování 

- Tříděný odpad 

- Různé 

 

 

Informace ke Kolejnímu řádu a Volebnímu a jednacímu řádu KR: 
 

Přítomní byli informování o novém Kolejním řádu vysokoškolských kolejí ČZU v Praze, který 

schválil Akademický senát ČZU v Praze 26. 3. 2013 spolu s dokumenty: 

Ceník ubytování na kolejích 2013/2014 

  Návštěvní řád 

  Ubytovací řád 

  Scénář ubytování 2013 

  Smlouva o ubytování 2013. 

Zároveň vešel v platnost nový Volební a jednací řád Kolejní rady ČZU v Praze. 

 

Žádost o ubytování: 
 

Žádost o ubytování pro akademický rok 2013/2014 je nutno podat do 22. dubna 2013. 

Upozornění bylo všem ubytovaným rozesláno paní ředitelkou Rácovou 11. února 2013 emailem.  

Informace bude ještě umístěna na plazmové televizory v areálu univerzity. 
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Hudební místnost: 
 

Michal Hladík přednesl žádost na zřízení hudební místnosti pro možnost osobního hudebního 

vzdělání ubytovaných studentů. Poukázal na několik příkladů funkčních hudebních místností 

ostatních vysokých škol a univerzit. 

Paní ředitelka KaM konstatovala aktuální nemožnost zřízení hudební místnosti v prostorách 

kolejí z důvodu jejich neodhlučněnosti. 

 

Pilotní projekt sběru a zpracování bioodpadu v prostředí studentských kolejí prostřednictvím 

komunitního kompostování: 
 

Anna Tvrdíková ze studentského klubu SPOLU na ČZU představila pilotní projekt sběru 

a zpracování bioodpadu v prostředí studentských kolejí prostřednictvím komunitního 

kompostování. Byly představeny jednotlivé sběrné nádoby, kompostéry, fermentory a vysvětleny 

podrobnosti samotné separace. 

Miloš Möhwald ze stejného klubu představil na závěr chystanou akci SPOLU na VÝSADBU, 

jejímž záměrem je vysázet zapomenuté odrůdy ovocných stromů a keřů v areálu univerzity. 

 

Tříděný odpad: 
 

Paní ředitelka Rácová informovala o objednávce košů na tříděný odpad (plast, papír, sklo) 

do kuchyněk koleje A a bloku BCD. 

 

Různé: 
 

Vojtěch Kubečka informoval o propadlém povrch před kolejí BCD. Úpravu zajistí v nejbližší 

době Provozně technický odbor. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Michal Hladík 

 


